

Title (en)

WINDOW BLIND.

Title (de)

FENSTERJALOUSIE.

Title (fr)

JALOUSIE.

Publication

**EP 0250462 A1 19880107 (EN)**

Application

**EP 86906389 A 19861023**

Priority

- GB 8526629 A 19851029
- GB 8617020 A 19860712

Abstract (en)

[origin: WO8702562A1] A window blind system comprises a blind (36) provided with a plurality of cord guides (38) arranged in vertical series spaced across the width of the blind (36). A rail (2) may be affixed to a wall or the like by means of brackets. A longitudinal channel (4) extends along the length of the lower edge of the rail (2) and has transverse slots (12) spaced along its length through which the cords (50) are passed and led along the length of the channel (4), to one end of the rail (2).

Abstract (fr)

Un système de jalousie comprend une persienne (36) pourvue d'une pluralité de guides (38) de cordons disposés en rangées verticales espacées sur toute la largeur de la persienne (36). Un rail (2) peut être fixé sur un mur ou similaire au moyen de supports. Un canal longitudinal (4) s'étend sur toute la longueur du bord inférieur du rail (2) et possède des fentes transversales (12) espacées sur sa longueur, à travers lesquelles les cordons (50) sont passés et acheminés sur toute la longueur de canal (4) jusqu'à une extrémité du rail (2).

IPC 1-7

**A47H 23/00**

IPC 8 full level

**A47H 5/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E06B 9/262** (2013.01); **E06B 2009/2622** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8702562A1

Designated contracting state (EPC)

GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

**WO 8702562 A1 19870507**; AU 6544986 A 19870519; EP 0250462 A1 19880107

DOCDB simple family (application)

**GB 8600657 W 19861023**; AU 6544986 A 19861023; EP 86906389 A 19861023